
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 24
Staré Hodolany a Bělidla

Č. 5 / 2023 03. 05. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: akad. soch. Martin Lubič, Ing. Miloslav Stankuš, Iveta Švancarová, Svatopluk Losert, Ing.
arch. Otto Schneider, Jan Gottwald, Petr Hloužek, Mgr. Radka Hájková BCBA, Mgr. Martin
Přerovský

Omluveni: Ing. Dagmar Reichová

Neomluveni: Mgr. Jan Grepl

Hosté: Mgr. Pavel Skalický, ředitel Městské policie Olomouc (MPO)
Oldřich Korhoň, komunikace MPO s KMČ 
Tomáš Arnošt, strážník MPO v naší lokalitě
doc. Mgr. Pavel Šaradín, Ph.D.
Miroslav Chovanec, občan z ulice Prokopa Holého
RNDr. Vojtěch Došlík, občan z ulice Roháče z Dubé
Michal Veselovský, zástupce Lékárny U Růže, Hodolanská 6

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Ředitel MPO pozdravil členy a hosty KMČ, představil kolegu pro komunikaci, zhodnotil dosavadní spolupráci.
Následná všeobecná debata mj. byla o kompetencích MPO a PČR. "Náš" strážník Tomáš Arnošt požádal, aby
pro hlášení neurgentních problémů byla využívána pevná telefonní linka 585 234 290.

3 Vystoupení hostů

3.1 Sousedské setkání na Bělidlech 27. 5.
Za přípravný výbor vystoupil doc. Mgr. Pavel Šaradín, Ph.D. a informoval o průběhu příprav. Projednaly se
aktuální kroky spolupráce s KMČ, zadání a objednání úklidu TSMO, objednání mobilních toalet, požádání o
hlášení veřejným rozhlasem, zajištění potřebných povolení a hlášení.

3.2 Neúnosná dopravní situace na Bělidlech, na ulicích Prokopa Holého a Roháče z Dubé
Vystoupil Miroslav Chovanec, bydlící na ulici Prokopa Holého, organizátor petice z roku 2021, s požadavkem
změnu dopravního značení a vedení cyklotras. Výsledek a přijatá opatření jsou neuspokojivá, nutno řešit.
Vystoupil RNDr. Vojtěch Došlík, bydlící na ulici Roháče z Dubé, jako mj. zástupce obyvatel nově vybudovaného
okrsku bytových domů "Bělidelský dvůr", s požadavkem, aby se kompetentní orgány Statutárního města
Olomouce touto situací urgentně zabývaly a věnovaly jí svou pozornost. Problematiku podrobně popsal v
žádosti, jejíž koncept na místě předložil. Tento byl rámcově prodiskutován. Čistopis bude zaslán elektronicky,
členové komise s ním seznámí a na příští schůzi projednají.

3.3 Parkování na chodníku poblíž Lékárny U Růže, Purkyňova ulice
KMČ obdržela podnět od pana Lukáše Popeláka, kdy vznikají situace, že není možné najet do křižovatky. Jedná
se o dlouhodobě diskutovaný problém, kterým se komise opakovaně zabývala. Ulice Hodolanská je silnicí I.
třídy, vlastníkem je stát, komunikaci spravuje ředitelství silnic a dálnic (ŘSD). Město samo zde nemůže zajistit
parkování pro zásobování, které by situaci řešilo. Proto byla ve spolupráci s KMČ v minulosti provedena oprava
chodníků u lékárny, aby bylo umožněno (najetím na zpevněný chodník na co nejnutnější dobu) lékárnu
zásobovat.
Na schůzi se na prosbu předsedy dostavil zástupce lékárny pan Michal Veselovský. Byl z jeho strany



deklarován zájem poskytovat obyvatelům službu a chovat se co nejlépe ke svému okolí, například výsadbou v
zelném pásu před lékárnou. Bohužel jsme v diskusi nenalezli způsob zlepšení situace. Nezbývá než apelovat na
majitele lékárny a její dodavatelské firmy, aby dobu vykládky zkrátili na minimum. Bylo konstatováno, že situaci
v tomto místě v určitých časových úsecích komplikují rodiče, přivážející děti auty do předškolního zařízení.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Instalace dopravního značení před školou na Hodolanské ulici - Předáno
Instalace policejní makety u školy Řezníčkova - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 1/2023 ze dne 04. 01. 2023: Vylepšení stanoviště nádob na odpad Bystrovanská/Libušina - V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 04. 01. 2023: Propadlý povrch vozovky na ulici Elišky Krásnohorské - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 01. 03. 2023: Oprava propadené vozovky Purkyňova - Před uzavřením
Zápis č. 10/2022 ze dne 01. 09. 2022: Křížení cyklostezky s ul. Lermontovova - Před uzavřením

Zápis č. 3/2022 ze dne 02. 03. 2022: Parkoviště na křižovatce Hodolanská-Lipenská - parc.č. 824/3-k.ú.
Hodolany - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Žádost o změnu názvu autobusové zastávky "Pavelkova, Koyo" na "Pavelkova, JTEKT"
Komise obdržela žádost o podporu změnu názvu. Bude projednáno na příští schůzi.

5.2 Rozpočet na opravu chodníků Stará Víska
Byla zpracována nabídka na opravu chodníků na Staré Vísce souladu s usnesením o použitím prostředků na
opravy chodníků. Tato je členěna na jednotlivé části a celkově přesahuje naše finanční možnosti v tomto roce.
Předseda s členkou komise, která zde bydlí, provedou předběžné vyhodnocení a předloží na příští schůzi návrh
na opravu konkrétní části v rozmezí rozpočtu.

5.3 Oprava laviček u Domu s pečovatelskou službou Příčná ulice
Člen komice upozornil na poškozené lavičky u Domu s pečovatelskou službou na Příčné ulici. Požádáme město
o jejich opravu.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Oprava laviček u Domu s pečovatelskou službou Příčná ulice

Požadujeme provedení opravy laviček u Domu s pečovatelskou službou na Příčné ulici. 
Jedná se o zlomený hranolek sedáku za domem a o vyvrácenou kovovou nohu u dvojice laviček před vstupem
od ulice. Současně žádáme o obnovení povrchové úpravy, aby nedocházelo k ušpinění sedících, což u jedné z
laviček je provizorně řešeno pokrytím sedáku podlahovou krytinou z PVC.

8 Obecné informace

8.1 Hlášení závad
Upozorňujeme občany, že drobné závady týkající se nepořádku, osvětlení, či drobných závad je v rámci
urychlení řešení vhodné hlásit přímo na:- Webové stránky TSMO https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/- Speciální
stránka města https://hlaseni.olomouc.eu- Mobilní aplikace města "Moje Olomouc"

8.2 Ukončení komise
Předseda ukončil jednání v 19.00 hod. Příští jednání KMČ se bude konat ve středu 7. června 2023 od 17.30 v
zasedací místnosti Klubu seniorů na ulici Jiráskova 9.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2023

Datum schválení zápisu: 15. 05. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
akad. soch. Martin Lubič

Zapsal/a:
akad. soch. Martin Lubič

Ověřil/a:
Ing. Miloslav Stankuš


